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Адрес Rockwool India
4th Floor, ´B´ Block  
Laxmi Cyber City, Kondapur 
Hyderabad - 500084 
Andhra Pradesh

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our products are used in private, commercial and industrial buildings for floors, walls, roofs, air-conditioning and piping as well as process and
petrochemical industries. We provide rolls & boards from 40 to 300 kg/m3 density and preformed pipe coverings up to 36 inch diameter all with or
without reflective vapor barriers or acoustic facings for use with continuous working temperature up to 1000°C Loose wool is unbonded wool Used for
packing of flanges, valve boxes,automobile mufflers,ovens and many other items of industrial equipments.

Building Rolls are designed mainly for the thermal insulation of roofs and walls. These high temperature resistant rolls are suitable for use in pre
engineered buildings, pre fabricated houses, poultry farms,HVAC ducting etc. It is also used for thermal & acoustic insulation over false ceilings.  

Service Temperature: It can withstand temperatures upto 750° C.  

Fire-Safety: Non-combustible when tested to BS 476 :Part 4 :1970.  

Facing: Faced with reinforced Aluminium foil.Other facings available on request 

 

Company Profile of Rockwool India

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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